
Z á p i s n i c a 

 
 

zo zasadnutia komisie zdravotníctva a sociálnych vecí pri MZ vo Fiľakove,  

zo dňa 14.6.2023. 

 

Prítomní :   podľa prezenčnej listiny 

         

Program: 

1. Otvorenie 

2. Žiadosť o schválenie dlhodobého nájmu a možnosti budúceho prevodu 

vlastníckeho práva k pozemku pre účel výstavby alebo obnovy stanice 

záchrannej zdravotnej služby 

3. Deň dobrovoľníctva v n.o. Nezábudka 

4. Rôzne 

5. Záver 

 

K bodu č.1 :  

Zasadnutie komisie otvorila a členov komisie privítala predsedkyňa komisie 

Mgr.Teréz Zupko.  Zo zasadnutia sa z pracovných dôvodov ospravedlnil člen 

komisie Albert Kováč. 

 

K bodu č.2: 

Členovia komisie dostali s pozvánkou aj materiály na prerokovanie 

a pripomienkovanie, medzi nimi aj „Žiadosť o schválenie dlhodobého nájmu a 

možnosti budúceho prevodu vlastníckeho práva k pozemku pre účel výstavby 

alebo obnovy stanice záchrannej zdravotnej služby“. K tejto žiadosti vyjadrili 

všetci podporné stanovisko a odporúčajú poslancom MZ, predaj (prípadne 

prenájom) uvedeného pozemku v zmysle žiadosti za symbolickú sumu 1,-€. 

Ostatné materiály – Hodnotiaca správa PRM k 31.12.2022, návrh VZN mesta 

Fiľakovo č. 5/2023 o spôsobe vykonania miestneho referenda, návrh VZN č. 

4/2023, ktorým sa mení VZN mesta Fiľakovo  o správe, údržbe a čistení, oprave 

a rekonštrukcií miestnych a účelových komunikácií na území mesta Fiľakovo; si 

členovia komisie preštudovali a vzali ich na vedomie. 

 

K bodu č.3: 

K téme Denného stacionára a rozbehnutiu jeho fungovania, propagácia 

zariadenia je ešte stále slabá, sú už hotové letáčiky a plagáty, začína ich 

distribúcia a nastala aj potrebná zmena názvu v maďarskej verzii. 26.júna sa 

v jeho priestoroch bude konať Deň otvorených dverí aj za prítomnosti klientov 

DDS a členov KD aj JDS. Bol nadviazaný kontakt  s Úniou nevidiacich 

a slabozrakých Slovenska v Lučenci, bližšie informácie ešte nemáme, ale 



riaditeľka nás bude o tom informovať na stretnutí počas Dňa dobrovoľníctva. 

Všetci členovia sa tiež zúčastnili 18.mája na slávnosti venovanej 15.výročiu 

založenia n.o. Nezábudka. Zároveň sa dohodli, že sa aktívne zúčastnia aj na 

aktivitách počas Dňa dobrovoľníctva 28.júna od 14.00 hod. priamo v zariadení. 

 

K bodu č. 4: 

Člen komisie Pavol Botoš požiadal, aby sa poslanci MZ, vedenie mesta 

a pracovníci VPS zaoberali potrebou vybudovať pred domom smútku 

v cintoríne zastrešenie plochy, resp. vybudovanie nejakého prístrešku, lebo pri 

zlom počasí je veľmi nepríjemné stáť na pohreboch vonku (dážď, horúčavy) 

a tiež je potrebné doriešiť aj klimatizáciu  / temporovanie celého domu smútku. 

 

K bodu č.5: 

Žiadne iné návrhy zo sociálnej alebo zdravotnej oblasti do zápisnice členovia 

komisie nemali. Po vyčerpaní programu stretnutia predsedkyňa zasadnutie 

komisie ukončila. 

 

 

 

                                                                                   Mgr.Teréz Zupko, v.r. 

                                                                                   predsedkyňa  komisie 

 

 

 
Zapísala:  

Iveta Cíferová  

tajomníčka komisie 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 


